
Zápis z jednání školské rady konaného dne 24. dubna 2018 

 

Účast: 

RNDr. Stanislav Máca (ředitel školy) – maca@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

RNDr. Miloš Vystčil (zástupce zřizovatele) - milos@vystrcil.cz 

Bc. Helena Klímová (zástupce rodičů) - h.klimova@email.cz 

Ing. Markéta Svobodová (zástupce rodičů) – marketa@danovesluzby.com 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru, předseda ŠR) – drmota@gymnsostelc.cz 

Ing. Bohumír Krejčí (zástupce pedagogického sboru) – krejci@gymnsostelc.cz 

 

Přizvaní hosté: - 

 

Omluveni: - 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Informace o činnosti ŠR 

3. Volba předsedy ŠR 

4. Informace o škole 

5. Diskuse a závěr 

 

ad 1) 

RNDr. Máca 

- přivítání přítomných, seznámení s programem 

- zápis vyhotoví Mgr. Drmota - odsouhlaseno jednomyslně 

ad 2) 

RNDr. Máca 

- informoval o obecných zásadách činnosti školské rady, náplni práce a kompetencích 

- požádal zástupce zřizovatele o možnost přehodnocení stipendijního řádu s ohledem na maximální 

možnou částku 1000,- Kč uznatelnou studentům za celou dobu studia 



- požádal členy ŠR o souhlas s výší stipendia 1000,- Kč pro všechny studenty osmiletého i čtyřletého 

studia za hodnocení „prospěl s vyznamenáním“ po celou dobu studia 

 

Usnesení: ŠR jednomyslně schvaluje odměnu studentům ve výši 1000,- Kč 

za dosažené hodnocení „prospěl s vyznamenáním“ po celou dobu studia 

ad 3) 

RNDr. Máca 

- vyzval k volbě předsedy ŠR - Mgr. Fabešem navržen Mgr. Drmota 

- navržený s návrhem souhlasí 

Navržený předseda ŠR Mgr. Josef Drmota byl zvolen přítomnými členy jednomyslně. 

- odsouhlasení termínů jednání ŠR s pololetní periodou, vždy na jaře po a na podzim, vzhledem ke 

schvalování jednotlivých dokumentů a informacím o příjímacím řízení a maturitních zkouškách 

ad 4) 

RNDr. Máca: 

- informoval o průběhu přijímacího řízení, výsledky k tomuto datu nejsou známy 

- v případě gymnaziálních oborů se předpokládá 100% naplnění, u oboru SOŠ se dostavilo 27 zájemců 

- v průběhu června proběhne další kolo pro zájemce o studium na SOŠ 

- informoval obecně o zájmu studentů o studium na GOB a SOŠ Telč 

- informoval o počtu maturantů připuštěných k maturitní zkoušce, termínech a organizaci maturit 

- informoval o zahraničních zájezdech a exkurzích 

- informoval o detailech studia v oboru SOŠ 

- informoval o jednání týkajících se provozu motorových vozidel v bezprostředním okolí školy 

- informoval o podnětech rodičů vzhledem k výuce a možnostech jejich řešení 

- informoval o personálních změnách pedagogického sboru 

- informoval o způsobu přípravy studentů ke státní maturitě z matematiky 

ad 5) 

Mgr. Fabeš: 

- informoval o stavebních úpravách sportovního areálu 

Ing. Krejčí: 

- informoval rámcově o rozmísťovacím řízení, konkrétní výsledky budou známy na podzimním 

termínu jednání ŠR 

- informoval o volbě seminářů studentů 4. ročníků VG 



 

Mgr. Drmota: 

- prodiskutována otázka GDPR v podmínkách ŠR - členové souhlasí s výkladem, že zvolením do funkce 

ve ŠR souhlasí zároveň se zpracováním osobních kontaktů pro potřeby vzájemné komunikace a se 

zveřejněním v zápisech na webu školy 

- poděkoval všem přítomným za účast 

- plán příští pravidelné schůzky - podzim 2018 

 

Zapsal: Mgr. Drmota 

Ověřil: Ing. Krejčí 


